

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
Survey of the Art of Sculptures 雕塑藝術巡禮

當期課號	9807	Course Number	9807
授課教師	王英信	Instructor	WANG, YING HSIN
中文課名	雕塑藝術巡禮	Course Name	Survey of the Art of Sculptures
開課單位	生活智能類(二進)	Department	
修習別	選擇必修	Required/Elective	Topics in Life, Society, and Science
學分數	2	Credits	2
課程目標	1.對雕塑藝術欣賞基礎概念的養成進而實際透過自己親自塑造.體驗雕塑創作之樂趣. 2.分鑑賞及實作兩部分.	Objectives	1.To carve the art and appreciate the foundation concept and cultivate and mold personally through the oneself then and physically. 2.Appreciate separately and solid make two parts.
教材	口頭講解.使用幻燈片.實際製作作品.參觀美術館有關雕塑展出	Teaching Materials	In speech. Use a transparency. Manufacture the work physically. To visit about sculptural exhibition in the art gallery.
成績評量方式		Grading	
教師網頁	-		
教學內容	1.對雕塑藝術欣賞基礎概念的養成進而實際透過自己親自塑造.體驗雕塑創作之樂趣. 2.分鑑賞及實作兩部分.	Syllabus	1.To carve the art and appreciate the foundation concept and cultivate and mold personally through the oneself then and physically. 2.Appreciate separately and solid make two parts.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。